
 

Záznam z 9. jednání Výboru pro rozvojové a investiční priority města Benešov nad 

Ploučnicí dne 6.12.2013, od 10:00 hod. 

Přítomni:  

Mgr. Petra Tojmarová, členka výboru 

 p. Radek Prášek, člen výboru 

 p. Filip Ušák, předseda výboru 

p. Ota Dračka, člen výboru 

p. Jiří Zelený, člen výboru  

p. Ivan Neliba, člen výboru 

p. Karel Vrbický, místostarosta 

p. Petr Jansa, Městský sportovní klub 

Bc. Karel Šohaj, tajemní výboru 

 

9.1 Pan Zelený navrhuje řešit víceúčelové hřiště 18 x 36m, v areálu tenisu, přítomné seznámil 

s možnostmi realizace.  

9.2 Pan Dračka seznámil přítomné s návrhem vybudování geologické expozice na sídlišti u 

„bludiště“ 

9.3 Na příští jednání bude pozvána ředitelka základní školy a tělocvikáři pro stanovení 

požadavků uživatelů školních sportovišť. 

 

Příští jednání: dne 14. 1. 2014, od 10:00 hod. 

 


